
 

Korte terugblik  Pagina 1 van 3 
 

Raadsplein besluitvormend 
 
Datum 08-02-2021 
Tijd 19:30 – 21:50 
Locatie Digitaal 
Voorzitter Peter Snijders 
Aanwezigen Ruben van de Belt, , Evelina Bijleveld, Wietse de Boer, Margriet Boersma, 

Simone Boshove, Claudia van Bruggen, Silvia Bruggenkamp, Schelto Bus, 
Thom van Campen, Jeroen Doornbos, Leo Elfers, Jolien Elshof-Rook, 
Brammert Geerling, Selma Hoekstra, David Hof, Ron Klappe, Annemee van 
de Klundert, Margriet Leest, Reinier Mulder, Jan Nabers, Eildert Noorda, , 
Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Sonja  Paauw, Guido Pasman, Patrick 
Pelman, Jacob Raap, Sylvana Rikkert, Anja Roelfs, Gerdien Rots, Jan 
Slijkhuis, Bert Sluijer, Arjan Spaans, Ruth Stoorvogel, Ingrid van der Veer, 
Johran Willegers en Patty Wolthof 

Afwezig Lennart Hartman, Sylvia Lefèbre,  
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Mededelingen 
- In verband met een technisch probleem in de vergaderomgeving is de digitale 
vergadering pas om 20:00 uur gestart.  
- De benoeming van de nieuwe wethouder en de benoeming van een nieuwe 
voorzitter en een nieuw lid voor de Rekenkamercommissie wordt uitgesteld tot 
16 februari in verband met de weersomstandigheden. 
- De leden Hartman een Lefèbre zijn verhinderd. 
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Vaststelling agenda 
Het ingediende ordevoorstel om agendapunt 8, Onderzoek ontrechting en 
rechtsherstel mbt Joods (on)roerend goed in Zwolle, van de agenda af te 
voeren, wordt ingetrokken. 
Wel wordt verzocht over dit onderwerp alsnog een informatieronde te 
organiseren. Met dit verzoek stemt de raad in. 
Met de voorgestelde agenda van 8 februari wordt ingestemd. 
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Bekrachtiging geheimhouding 
Er zijn geen stukken voor bekrachtiging geheimhouding. 
 

4 Mondelinge vragen 
- Vragen van de ChristenUnie over Corona en roken. 
Wethouder Van Willigen antwoordt dat het college met interesse kennis heeft 
genomen van het Deense project en samen met de landelijke GGD’s (GHOR) 
wil kijken of we hier bij het testen op corona aan rokers de vraag kunnen 
stellen over een cursus stoppen met roken. Omdat het bevorderen van stoppen 
met roken tot het Zwolse gezondheidsbeleid behoort, ziet de wethouder dit niet 
als een vorm van betutteling. Ook het (tegengaan van) het gebruik van 
verdovende middelen zou hierin meegenomen kunnen worden. Vaccinatie blijft 
uiteraard voorop staan. Zwolle moet dit niet alleen doen vandaar dat het 
college het landelijk heeft aangekaart. 
 
- Vragen van D66 over Wachtrij voor vaccinatie buiten in de kou 
Wethouder Van Willigen zegt dat er afgelopen week inderdaad sprake is 
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geweest van een wachtrij buiten, die ongeveer drie kwartier heeft geduurd. 
Dat werd veroorzaakt door een ongelukkige samenloop van omstandigheden, 
nl een ICT-storing gekoppeld aan een enorme toename van het aantal te 
vaccineren mensen. 
Door de GGD, beveiliging en brandweer is toen snel gehandeld en is gezorgd 
voor een 2e wachtruimte binnen. Met deze oplossing kan ook de komende 
weken gegarandeerd worden dat mensen niet buiten hoeven te wachten. Er zal 
ook rekening worden gehouden met de mogelijkheid dat richting de zomer 
wellicht een omgekeerde beweging moet worden gemaakt. 
 
- Vragen van de PvdA over Vaarverbod Zwolse grachten 
Wethouder Dogger geeft aan dat het college graag alles in het werk wil stellen 
om de stadsgrachten goed dicht te laten vriezen. 
Aan Rijkswaterstaat is gevraagd om de Holtenbroekerbrug en de Hofvlietbrug 
gesloten te houden en met het Waterschap en de Provincie vindt ook overleg 
plaats. En de Rova is gevraagd ‘ijsmeester’capaciteit beschikbaar te stellen. 
De wil is er, aldus de wethouder, maar er vindt dus nog het nodige overleg 
plaats. En uiteraard dient er rekening gehouden te worden met de 
coronamaatregelen. 
 
- Vragen van de ChristenUnie en PvdA over Meer studie- en 

ontmoetingsruimte voor scholieren en studenten. 
Wethouder De Heer merkt op dat ook het college zorgen heeft over de situatie 
waarin jongeren en studenten zich bevinden, ondanks het feit dat zij ook over 
de nodige veerkracht lijken te beschikken. 
Over het creëren van extra ontmoetingsruimte en studieplekken is overleg 
gevoerd en gaande met de Stadkamer en met de Zwolse 8. Dergelijke plekken 
beschikbaar stellen kan uiteraard pas als het coronabeleid dat weer toestaat. 
Er wordt binnen de onderwijsinstellingen naar ruimte gekeken, ook in relatie tot 
onderwijsruimte, die wellicht vrij komt doordat er in de toekomst meer digitaal 
onderwijs zal worden gegeven. Mocht er dan nog behoefte zijn aan ruimte in 
de binnenstad, dan zal dat worden bekeken. Dit voornemen heeft ook een 
plaats gekregen in de strategische agenda binnenstad, waar de raad 
binnenkort over komt te spreken. De wethouder wijst wel op de benodigde 
middelen en menskracht, die daarmee gemoeid zijn. 
 
- Vragen van het CDA over Inclusieve samenleving regeling Overijssel  
Wethouder Dogger antwoordt dat het college toegankelijkheid ook wat betreft 
de natuur heel belangrijk vindt en dan ook aan de slag gaat met een actieplan 
inclusieve samenleving. Deze staat echter gepland voor 2022. Het college wil 
in 2022 werk met werk maken en dit koppelen aan de actualisatie van het 
Groenbeleidsplan. Het college komt dus niet al met een voorstel voor de 
vergadering van 29 maart a.s., maar houdt zich aan de met de raad 
afgesproken prioritering. 
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Ingekomen stukken 
De lijst ingekomen stukken wordt vastgesteld, inclusief de voorgestelde wijze 
van afdoening. 
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Uitkomsten decembercirculaire 2020 Gemeentefonds  
Met algemene stemmen aangenomen. 
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Subsidieregeling tegemoetkoming wijkaccommodaties en jeugd- en 
jongerenorganisaties COVID-19  
Met algemene stemmen aangenomen.  
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Onderzoek ontrechting en rechtsherstel mbt Joods (on)roerend goed in 
Zwolle  
Met algemene stemmen aangenomen. 
 

9 Verlenen ontslag burgerlid CDA 
Met algemene stemmen aangenomen. 
 

10 Moties, vreemd aan de orde van de dag  
- Motie 10-1 van PvdA, D66 en SP over Energiebesparing bij bedrijven  
De motie wordt aangehouden door de indienende fracties. 
 
- Motie 10-2 van PvdA en D66 over Koers, energietransitie bepalen met de 

stad  
De motie wordt aangehouden door de indienende fracties. 
 
- Motie 10-3 D66, PvdA en CDA over Verduurzaming monumentale 

gebouwen  
De motie wordt aangehouden door de indienende fracties. 
 
- Motie 10-4 van de SP over Behoud Zwolse voorraad sociale huurwoningen  
Voor de motie stemt de fractie van de SP, de overige fracties stemmen tegen. 
De motie is verworpen. 
 
- Motie 10-5 van GroenLinks en ChristenUnie over Digi-vaardig voor Digi-

Gezondheidszorg  
De fracties van GroenLinks, ChristenUnie en Swollwacht stemmen voor de 
motie, de overige fracties stemmen tegen.  
De motie is verworpen. 
 

11 Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur.      
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